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Prezydent Miasta Legnicy 
    Tadeusz Krzakowski

Szanowny Panie Prezydencie 

Na wniosek i prośbę mieszkańców, proszę o umożliwienie korzystania z obiektu AguaFun poprzez
karte Multisport. W tej chwili taka opłata jest niemożliwa. Umożliwi to zwiększenie liczby korzystających z
obiektu i przyczyni się do jego popularyzacji. 
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